
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Český Krumlov, Plešivec 249 - dne 16. 6. 2025 
 
 

1/2025 
 
 
Přítomni: Olga Kneiflová (předseda ŠR), Mgr. Jitka Novotná, Ing. Václav Perník, Mgr. Bohuna 
Neumannová 
 
 
Hosté: Mgr. Lukáš Boháč, Mgr. Jitka Forstová, Mgr. Petr Ondřich 
 
Omluveni: Bc. Jindřiška Smolíková, Zbyněk Toman 
 
 
Program: 
 

1. Zahájení, seznámení s činností školy ve školním roce 2024/2025 (podklad pro výroční 
zprávu) 

2. Podání zprávy o řešení situace s pokusem o sebevraždu žáka 8. ročníku a preventivní 
opatření, které byly na škole zajištěny (přestavil ŘŠ) 

3. Seznámení s návrhem zdražení obědů od 1. 9. 2025 pro žáky, zaměstnance a cizí 
strávníky 

4. Informace k organizaci prací v době hlavních prázdnin a možných požadavcích na příští 
školní rok 

5. Plány školy pro školní rok 2025/2026: zřízení Sponzorského Fondu na výjezdy a 
vysvětlení smyslu Fondu (představil ŘŠ) 

6. Různé, diskuse 
- Informace o proběhlých kontrolách na škole v letošním školním roce (zřizovatel, 

KHS, VZP) – vše bez připomínek 
 
 
Usnesení ŠR č. 1/2025: 
 
1. Školská rada schvaluje podklady pro výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 
2024/2025. 
 
2. Školská rada schvaluje předložené návrhy na zdražení obědů od 1. 9. 2025. 
 
3. Školská rada bere na vědomí možnost vytvoření Sponzorského Fondu pro výjezdy.  
 
4. Školská rada byla informována, že komunikace se zřizovatelem (odborem školství) proběhla 
okamžitě po incidentu (pokus o sebevraždu). Zřizovatel byl informován o veškerém postupu 
školy (zajištění psychologické podpory pro žáky, zaměstnance, zákonného zástupce 
poškozeného žáka a všech ostatních rodičů žáků naší školy).  
Školská rada nemá žádné připomínky ke zvolenému postupu školy 
 
 
 
 
Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Jitka Novotná 
 
Ověřila: Mgr. Bohuna Neumannová   V Č. Krumlově dne 17. 6. 2025 


